
Zápisnica č. 8/2019 

zo zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca, dňa 05.12. 2019 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program rokovania: 

1. Otvorenie 

2. Prehodnotenie doterajšej činnosti Predstavenstva OPK Čadca   

3. Prerokovanie plánu činnosti a predpoklad rozpočtu jednotlivých komisií 

pre rok 2020 

4. Prejednanie stavu v rozpočte r. 2019 a finančného hospodárenia  

5. Diskusia a rôzne  

6. Záver  

K bodu 1 / 

Zasadnutie predstavenstva OPK Čadca otvoril a viedol predseda organizácie JUDr. Milan 

Krčmárik, privítal prítomných predsedov komisií, oboznámil ich s programom zasadnutia. 

Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený.  

K bodu 2/ 

Predseda OPK Čadca spolu s predsedami jednotlivých odborných komisií prerokovali 

činnosť predstavenstva od uplynulého zasadnutia.  

Ing. Franek oznámil, že úloha ohľadom presunu a uskladnenia stojanov na CHPT a stanu je 

v štádiu riešenia. Úloha sa blíži k úspešnému záveru. Tiež informoval o konaní CHPT 

v termíne od 23.-29.3 2020, pričom 23.-26.3. bude prebiehať zvoz a hodnotenie trofejí, 27.3. 

o 16:00 – slávnostné zahájenie, pričom od 27. do 29.3. budú priestory k dispozícií verejnosti.  

Miesto CHPT : Dom kultúry Makov. Ďalším bodom bolo potvrdenie nekonania plesu, p. 

Franek zabezpečil odhlásenie hudby a priestorov. Posledným bodom predsedu OK bolo 

informovanie o Dni sv. Huberta 2020, termín : 27.09.2020, miesto konania- v štádiu riešenia.  

Predseda KK S. Pastva informoval o zmene termínu a konania duričských skúšok, z dôvodu 

nízkej účasti prihlásených, na finálny termín 14.-15.12. 2019, miesto zrazu –Snežnica 

(oplôtok- Rudinská).  

Predseda OPK, JUDr. Krčmárik, informoval o priebehu II. Výročného Snemu SPK, ktorý sa 

konal v Nitre. Oboznámil členov P-OPK o novozvolených členoch Prezídia SPK, ale 

i o očakávanej zmene, ktorá má nastať v ekonomickej sfére. Viac informácií bude 

doručených jednotlivým OPK. Tiež pripomenul akútnu potrebu vyriešenia predsedu 

ekonomickej komisie OPK Čadca.  

 



K bodu 3/ 

Predseda PK L.Chreno predniesol, že v blízkej dobe je potrebné preverenie dekrétov členov 

OHK a prípadne zaškolenie nových záujemcov.  

Predseda OK predložil návrh rozpočtu osvetovej komisie (HV + 3005€). Návrh rozpočtu 

osvetovej komisie je prílohou č. 1 tejto zápisnice.  

Predseda KK preložil návrh rozpočtu kynologickej komisie, ktorý tvorí prílohu č. 2 tejto 

zápisnice. Navrhol zvýšenie štartovného poplatku na skúšky duričov na 60 €. Dotazoval sa 

ohľadom nároku čerpania financií z FRZP na účely zveľadenia oplôtku v Rudinskej. Tiež 

predniesol termíny skúšok PUP na r. 2020 : FSMP- 12.7., BL- 13.9., PF- 4.10., SD- 14.-

15.11. 2020 .  

Predseda PK konštatoval, že je potrebné znížiť výdavky poľ. komisie.  

Predseda OPK, po prekonzultovaní s predsedom SK a  v jeho mene, predložil návrh rozpočtu 

SK, ktorý tvorí prílohu č. 3. Tiež predniesol plánované aktivity SK zaradené v pláne práce 

na r. 2020.    

Uznesenie č. 1 : Predstavenstvo OPK jednomyseľne  schvaľuje zvýšenie štartovného 

poplatku na duričské skúšky na 60 €.  

Úloha č. 1 : Ukladá sa predsedovi OPK,  vedúcej kancelárie a predsedovi DR spracovať 

návrh rozpočtu OPK Čadca na rok 2020.   

   T: ihneď 

Úloha č. 2 : Preverenie prednášateľov kurzu o záujem prednášania v plánovanom 

novootvorenom kurze.   

  Z: Ladislav Kozub, podpredseda OPK  

K bodu 4/  

Úloha poverenia predsedu ekonomickej komisie je v štádiu riešenia. Na základe tohto 

konštatovania sa riešenie problematiky bodu č. 4 odkladá na najbližšie zasadnutie.   

 

K bodu 5/    

Predseda OPK Čadca  v závere poďakoval prítomným za účasť a pripomienky a ukončil 

zasadnutie 

 

Zápisnicu zapisovala: Bc. Daniela Gáliková  

       

    

                                                                            JUDr. Milan Krčmárik  

                                                                                              predseda OPK Čadca   


